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پنالتی استقلال درست باشد مربیگری را کنار میگذارم

سرمربی تراکتورسازی با اشاره به اتفاقات دیدار با استقلال گفت: در زمین نمیتوانند ما را ببرند و این گونه وارد عمل

میشوند.

قلعهنویی: نمیتوانند ما را ببرند، این کارها را میکنند/ مطمئنم با من مشکل دارند
سرمربی تراکتورسازی با اشاره به اتفاقات دیدار با استقلال گفت: در زمین نمیتوانند ما را ببرند و این گونه وارد عمل میشوند.

به گزارش خبرگزاری فارس، امیر قلعه نویی پس از شکست 2 بر صفر برابر استقلال گفت: قبل از هر چیز از همه طرفداران تراکتورسازی
تشکر میکنم که امروز روز قشنگی را برای ما رقم زدند. ما حاکم توپ و میدان بودیم و یکی دو موقعیت نیز قبل از صحنه پنالتی
داشتیم. 95 دقیقه فوتبال بازی کردیم اما دروازهبان تیم ما حتی یک دقیقه هم زمین نخورد. اگر حرف بزنیم میگویند اعتراض کردند

اما امروز قانون سلیقهای اعمال شد.

وی تاکید کرد: یک بار به وسط زمین رفتم اما فلان مربی چند به میانه میدان رفت و اعتراض کرد و هیچ اتفاقی نیفتاد. تا امروز 10 ،
12 ما را گرفتهاند ولی کسی کاری انجام نمیدهد. 8 سال پیش گفتم دستهای پشت پرده وجود دارد که پس از سالها این دستها
مشخص شد اما با این روند هیچ کاری نمیتوانیم انجام دهیم. به جان پسرم اگر یک کارشناس بگوید صحنه اول، پنالتی یا اخراج

داشت دیگر مربیگری نمیکنم و فوتبال را کنار میگذارم. ما هم کتاب داوری میخوانیم و اطلاعات لازم را داریم.

قلعه نویی عنوان کرد: در بازی با شهرداری علنا پنالتی روی لوپز اتفاق افتاد اما میگویند پنالتی نبود. در زمین نمیتوانند ما را ببرند و
این گونه وارد عمل میشوند. حتی من نتوانستم در جریان بازی 2 تعویض تاکتیکی انجام دهم. دلم میخواهد به رختکن تیم ما بروید

و وضعیت بازیکنان تیم ما را ببینید.

سرمربی تراکتورسازی اظهار داشت: این نه عدالت است و نه مردانگی؛ خسرو حیدری و ساموئل باید اخراج میشدند اما داور خیلی
راحت از کنار این صحنهها گذشت. اگر آن صحنه که حاج صفی انجام داد پنالتی بود پس روی حسینی ما هم خطا اتفاق افتاد. ما هر
روز باید جریمه شویم و این گونه تلاش کردن هیچ گونه فایدهای ندارد. اگر با امیر قلعه نویی مشکل دارند خیلی راحت بگویند که

حداقل مردم آذربایجان این همه زجر نکشند.

وی در واکنش به اظهارات مظلومی که گفته بود تراکتورسازی موقعیتی برای گل زدن نداشت، گفت: در دقیقه 9 میتوانستیم توسط
لوپز گل بزنیم و بعد از گل استقلال هم 2 موقعیت خوب داشتیم. ما حدود 20 دقیقه 9 نفر بازی کردیم و حتی یک لحظه هم فروزان

زمین نخورد. مطمئن هستم که با قلعه نویی مشکل دارند و اگر بخواهم حرفهای دیگری بزنم کارم به جاهای دیگر خواهد کشید.

را ندیده گفت: نمیتوانم روی آن صحنه قضاوت کنم چون داور در جریان بازی اینکه صحنه پنالتی دوم  با تاکید بر  قلعه نویی 
سوتهایی زد که عدالت نداشت. همین جا به آقای حسنزاده میگویم که هر جور دوست دارد در مورد من تصمیم بگیرد چون امسال
قانون در مورد من به شکل دیگر اعمال شد. دوست دارم به رختکن ما بروید و ببینید چه بلایی سر بازیکنان ما آوردهاند. به خدا قسم
قبل از بازی به بازیکنانم گفتم که مردانه بازی کنید و مراقب ساق پای آنها باشید. آنها هفته بعد دربی در پیش دارند و با بازیکنانش جر

و بحث نکنید که از داور کارت بگیرند. ما این گونه رفتار کردیم اما آنها به چه شکل پاسخ ما را دادند.

سرمربی تراکتور سازی افزود: چگونه یک داور باید چند هفته برای یک تیم قضاوت کند. شما ببینید ترکی چند بازی برای استقلال
داوری کرده است. اگر یک داور امروز برای یک تیم قضاوت کرد باید 4 هفته بعد مجددا برای آن تیم داوری کند. من خودم را برای

همه چیز آماده کردهام.

وی ضمن تشکر مجدا از هواداران تراکتور سازی گفت: مثل آنها در دلم گریه میکنم چون وقتی حقت را بخوردند نمیتوانی کاری انجام
دهی.

قلعه نویی ادامه داد: باید این شکست را فراموش و به آینده فکر کنیم. من سکته کنم و مردم هم سکته کنند؛ سپس بگوییم این بازی
گذشت و تمام شد؟

وی در پایان صحبتهایش در خصوص کیفیت چمن ورزشگاه یادگار گفت: 4 ماه پیش هم مشکلات زمین را گفتم اما امروز زمین نرم
بود و ما 9 نفره چند کرنر زدیم. این پیروزی مبارک آنهایی باشد که دوست نداشتند تراکتورسازی نتیجه بگیرد.
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